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Чрез г-жа Ася Аспарухова  

Председател на Общински съвет 
Шумен  

 

До г-н Л.Христов  

Кмет на Община Шумен  

 

П И Т А Н Е  
От Добромир Драев  

Общински съветник в Общински 
съвет Шумен  

 

ОТНОСНО: Осветление на ул. Добруджа   

 

УВАЖАЕМИ Г-Н ХРИСТОВ,  

Улица Добруджа граничи с две училища и ученическия стадион от западната си страна. По план на 
нея беше извършен ремонт както на уличното платно, така и на тротоара. Беше поставена и 
хоризонтална маркировка. Силно недоумение буди у мен обаче, че макар и ремонтирана улицата 
не са поставени осветителни тела и улицата от западната си страна няма никакво улично 
осветление. Като се вземе предвид, че от тази страна на улицата хиляди ученици вечер си тръгват 
от училищата в района не разбирам каква е била идеята да не се постави по време на ремонт 
улично осветление.  

В тази връзка и на основание чл. 33(2) от ЗМСМА представете информация каква е била 
причината по време на основен ремонт да не се поставят нови улични осветителни тела ? 

 

С уважение  

Д.Драев  

Общински съветник  

 


